
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 2. oktober 2024

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Samrådsspørgsmål D
Vil ministrene redegøre for, hvorfor regeringen tidligere mente, at den nuværende bande-
pakke var tilstrækkelig til at løse bandekonflikten, og hvorfor der nu indkaldes til forhand-
linger? Vil ministrene redegøre for, hvad der har ændret sig i regeringens vurdering? 
Samrådsspørgsmålet har tidligere været stillet i folketingsåret 2023-24, jf. REU alm. del - 
samrådsspm. BE

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Betina Kastbjerg (DD), Peter Skaarup (DD) og Mai 
Mercado (KF).

På udvalgets vegne
Steffen Larsen
formand
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